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Rada Miejska w Strykowie 

Radni - Sesja  

Protokół nr XXXV/2021 

z XXXV sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w dniu 20 maja 2021 r. 

 

Obrady rozpoczęto 20 maja 2021 o godz. 9:00, a zakończono o godz. 11:30 tego samego dnia, 

w siedzibie Urzędu Miejskiego w Strykowie przy ul. Kościuszki 27 

Transmisja z obrad dostępna https://esesja.tv/transmisja/15802/xxxv-sesja-rady-miejskiej-w-

strykowie-20-maja-2021-r-godz-900.htm 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Dariusz Dziewulski 

2. Marek Gierat 

3. Andrzej Janeczko 

4. Paweł Kasica 

5. Grzegorz Kozłowski 

6. Wincenty Majchrzak 

7. Jakub Mielczarek 

8. Łukasz Orłowski 

9. Damian Perek 

10. Tadeusz Rosiński 

11. Karol Sitek 

12. Mateusz Słojewski 

13. Anna Ślęzak 

14. Jarosław Włodarczyk 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa  

2. Pani Tamara Barańska-Kiemaczyńska Zastępca Burmistrza Strykowa  

3. Pani Iwona Stańczyk Skarbnik Gminy Stryków  

4. Pani Aneta Jędrzejczak Sekretarz Gminy Stryków  

5. Pani Paulina Lesiecka-Koralewska radca prawny  

 

Ad. pkt 1. Otwarcie obrad XXXV sesji i stwierdzenie kworum. 

Otwarcia sesji Rady Miejskiej w Strykowie dokonał Przewodniczący Rady Paweł Kasica. 

Powitał wszystkich Radnych, Pana Burmistrza Strykowa wraz ze współpracownikami, 

Sołtysów, Przewodniczących Zarządów Osiedli Miasta Strykowa, wszystkich mieszkańców 

Gminy Stryków i wszystkich, którzy oglądają transmisję XXXV sesji. Przewodniczący 

na podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu wzięło udział 14 członków Rady 

Miejskiej w Strykowie, w programie e-Sesja kworum potwierdziło 13 Radnych, co stanowi 

kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał oraz wniosków Rady Miejskiej 

w Strykowie. 

 

Ad. pkt 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie obowiązki sekretarza powierzył 

wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej w Strykowie Łukaszowi Orłowskiemu. 

 

 

 



2 

 

Ad. pkt 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XXXV sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Stryków na obszarze wsi Niesułków, Anielin, Warszewice wraz z fragmentami 

miasta Strykowa (XXXV_338_2021). 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na rok 2021 na terenie 

Gminy Stryków oraz określenia sezonu kąpielowego (XXXV_339_2021). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/325/2021 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 30 marca 2021 r. w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Stryków w 2021 roku (XXXV_340_2021). 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XIII/130/2019 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 5 września 2019 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia 

z opłat, jak również trybu ich pobierania (XXXV_341_2021). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów: wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego 

(XXXV_342_2021). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (XXXV_343_2021). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/297/2020 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 22 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków 

na 2021 rok (XXXV_344_2021). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/296/2020 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 22 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2021-2030 (XXXV_345_2021). 

13. Zatwierdzenie protokółu z XXXIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 30 marca 2021 r.  

14. Zatwierdzenie protokółu z XXXIV sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 15 kwietnia 2021 r. 

15. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z działalności w okresie między sesjami. 

16. Sprawozdanie Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji RM 

z działalności w okresie między sesjami. 

17. Sprawy różne. 

18. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

19. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zapytał o uwagi i propozycje 

do zaproponowanego porządku obrad. Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski wniósł o 

zmianę porządku obrad poprzez wykreślenie z porządku obrad punktu 7. Podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/325/2021 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 30 

marca 2021 r. w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stryków w 2021 roku. 
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Burmistrz Strykowa wnioskował o wprowadzenie w punkcie 7. Podjęcie uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Stryków.  

Przewodniczący zapytał czy są pytania do zaproponowanego porządku obrad. 

Radni nie wnieśli uwag. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie 

ww. wniosek Pana Burmistrza. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zdjęcie z pkt 7 projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/325/2021 Rady 

Miejskiej w Strykowie z dnia 30 marca 2021 r. w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Stryków w 2021 roku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Wincenty Majchrzak, 

Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Mateusz 

Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Kozłowski 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zaproponował ponowne 

sprawdzenie Kworum przed głosowaniem uchwał. 

Na podstawie odnotowanego kworum w programie e-Sesja, Przewodniczący stwierdził, 

że w sesji uczestniczy 14 Radnych i obrady są prawomocne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie wniosek.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

w pkt 7 porządku obrad wprowadzić: Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Stryków.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 

Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

 

 

Przyjęcie porządku obrad po wprowadzonych zmianach. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad po wprowadzonych zmianach.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 

Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 
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Porządek obrad po zmianie:  

1. Otwarcie obrad XXXV sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Stryków na obszarze wsi Niesułków, Anielin, Warszewice wraz z fragmentami 

miasta Strykowa (XXXV_338_2021). 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na rok 2021 na terenie 

Gminy Stryków oraz określenia sezonu kąpielowego (XXXV_339_2021). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków  

(XXXV_340_2021). 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XIII/130/2019 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 5 września 2019 r. w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób 

z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania (XXXV_341_2021). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów: wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego 

(XXXV_342_2021). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (XXXV_343_2021). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/297/2020 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 22 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków 

na 2021 rok (XXXV_344_2021). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/296/2020 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 22 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2021-2030 (XXXV_345_2021). 

13. Zatwierdzenie protokółu z XXXIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 30 marca 2021 r.  

14. Zatwierdzenie protokółu z XXXIV sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 15 kwietnia 2021 r. 

15. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z działalności w okresie między sesjami. 

16. Sprawozdanie Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji RM 

z działalności w okresie między sesjami. 

17. Sprawy różne. 

18. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

19. Zamknięcie obrad. 

 

 

Ad. pkt 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Komisja Uchwał i Wniosków została powołana w następującym składzie: radny Dariusz 

Dziewulski, radny Marek Gierat, radny Karol Sitek 

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 

Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

 

Ad. pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Niesułków, Anielin, Warszewice 

wraz z fragmentami miasta Strykowa (XXXV_338_2021). 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał Radnych czy mają pytania 

do ww. projektu uchwały, nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Stryków na obszarze wsi Niesułków, Anielin, Warszewice wraz z fragmentami miasta 

Strykowa (XXXV_338_2021)..  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, 

Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Łukasz Orłowski 

 

Ad. pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na rok 2021 

na terenie Gminy Stryków oraz określenia sezonu kąpielowego (XXXV_339_2021). 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że projekt uchwały posiada 

pozytywną opinię Komisji infrastruktury.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał Radnych czy mają pytania 

do ww. projektu uchwały, nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na rok 2021 na terenie Gminy 

Stryków oraz określenia sezonu kąpielowego (XXXV_339_2021). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 

Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

Ad. pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków 

(XXXV_340_2021). 

Projekt uchwały został wprowadzony jako poszerzenie porządku obrad w punkcie 7. 
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Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa poinformował o sprostowaniu oczywistej omyłki 

pisarskiej. W § 2 w punkcie 1, 2, 3, 4, 5 błędnie został wpisany 2021 rok, powinno być z dnia 

28 lutego 2020 roku. 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa oznajmił, że Łódzki Urząd Wojewódzki 

zasugerował zmianę całości studium jako jeden przyjęty dokument, w związku z tym, 

uchylamy uchwały podjęte w 2020 roku, wprowadzamy jedną uchwałę.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał Radnych czy mają 

pytania do ww. projektu uchwały, nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z oczywistą pomyłką pisarską 

o której mówił Pan Burmistrz. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków (XXXV_340_2021).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 

Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał czy w ciągu 2 tygodni 

zostanie ogłoszony przetarg na zmianę Studium. 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa poinformował, że przetarg zostanie ogłoszony 

jak najszybciej. 

 

Ad. pkt 8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XIII/130/2019 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 5 września 2019 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia 

z opłat, jak również trybu ich pobierania (XXXV_341_2021). 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że projekt uchwały posiada 

pozytywną opinię Komisji budżetu. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł 

Kasica zapytał Radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały, nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XIII/130/2019 Rady Miejskiej w Strykowie 

z dnia 5 września 2019 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również 

trybu ich pobierania (XXXV_341_2021).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 

Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 
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Ad. pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów: wniosku o przyznanie 

dodatku mieszkaniowego oraz deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego 

(XXXV_342_2021). 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że projekt uchwały posiada 

pozytywną opinię Komisji budżetu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał Radnych czy mają 

pytania do ww. projektu uchwały, nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów: wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego (XXXV_342_2021).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 

Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

 

Ad. pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (XXXV_343_2021). 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że sprawą petycji zajmowała się 

Komisja Skarg Wniosków i Petycji czego konsekwencją jest projekt uchwały.Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał Radnych czy mają pytania 

do ww. projektu uchwały, nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (XXXV_343_2021).  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, 

Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Łukasz Orłowski, Jarosław Włodarczyk 

 

Ad. pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/297/2020 

Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 22 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Stryków na 2021 rok (XXXV_344_2021). 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że projekt uchwały posiada 

pozytywną opinię Komisji budżetu. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł 

Kasica zapytał Radnych czy mają pytania do ww. projektu uchwały, nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/297/2020 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 22 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków 

na 2021 rok (XXXV_344_2021).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 

Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

 

Ad. pkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/296/2020 Rady 

Miejskiej w Strykowie z dnia 22 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2021-2030 (XXXV_345_2021). 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie oznajmił, że projekt uchwały był szczegółowo 

prezentowany na Komisji budżetu i posiada pozytywną opinię. Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał Radnych czy mają pytania do ww. projektu 

uchwały, nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał 

pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/296/2020 Rady Miejskiej w 

Strykowie z dnia 22 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stryków na lata 2021-2030 (XXXV_345_2021).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 

Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

 

Ad. pkt 13. Zatwierdzenie protokółu z XXXIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

która odbyła się w dniu 30 marca 2021 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał Radnych czy mają 

pytania do ww. protokółu, nikt się nie zgłosił. Przystąpiono do głosowania w celu przyjęcia 

protokółu. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokółu z XXXIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w dniu 

30 marca 2021 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Wincenty Majchrzak, 

Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Mateusz 

Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

PRZECIW (1) 

Andrzej Janeczko 

 

Ad. pkt 14. Zatwierdzenie protokółu z XXXIV sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 

odbyła się w dniu 15 kwietnia 2021 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał Radnych czy mają 

pytania do ww. protokółu, nikt się nie zgłosił. Przystąpiono do głosowania w celu przyjęcia 

protokółu. 
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Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokółu z XXXIV sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w dniu 

15 kwietnia 2021 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Wincenty Majchrzak, 

Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Mateusz 

Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

PRZECIW (1) 

Andrzej Janeczko 

 

Ad. pkt 15. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z działalności w okresie między sesjami. 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa złożył sprawozdanie z działalności 

międzysesyjnej, informując, co nastąpiło: 

• Spotkania i rozmowy z inwestorami o zamierzeniach inwestycyjnych, 

• Rozwój nowych firm zewnętrznych na terenie Strykowa, 

• Spotkania z potencjalnymi inwestorami, którzy są zainteresowani terenami 

przemysłowymi na terenie Gminy Stryków, 

• Firma zlokalizowana na terenie  Gminy Stryków  z własnych środków wybuduje 

drogę gminną i rondo, 

• Spotkanie z właścicielem pałacu, parku i ziemi na terenie Bratoszewic, rozmowy 

w związku z  porozumieniem odnośnie możliwości z dalszego korzystania z budynku 

szkoły, internatu i terenu wokół szkoły, 

• Spotkanie z wykonawcą projektu „Budowa Centrum Rozwoju Strykowa” w celu 

zaprojektowania kompleksu w nowej lokalizacji, 

• Spotkanie z przedstawicielami Zakładu Gospodarki Komunalnej w celu zapewnienia 

rozwiązań technicznych dla nowych obiektów,  

• Zainteresowanie firm zewnętrznych budową bloków, budynków wielorodzinnych 

na terenie Gminy Stryków. 

 

Ad. pkt 16. Sprawozdanie Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących 

Komisji RM z działalności w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica przekazał głos Przewodniczącej 

Komisji Skarg Wniosków i Petycji Annie Ślęzak. 

Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji Pani Anna Ślęzak poinformowała, 

że Komisja Skarg Wniosków i Petycji spotkała się raz, na posiedzeniu zajmowała się petycją 

i przygotowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji budżetu Pan Grzegorz Kozłowski oznajmił, że Komisja spotkała się 

raz, na posiedzeniu Komisji Pan Burmistrz przedstawił informacje za pierwszy kwartał 

na temat wykonania budżetu. Przede wszystkim skupił się na dochodach i wydatkach. 

Zostały również zaopiniowane projekty uchwał na dzisiejszą sesję. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jakub Mielczarek poinformował, że spotkanie 

Komisji Rewizyjnej dopiero się odbędzie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica przekazał głos 

Przewodniczącemu Komisji infrastruktury Markowi Gieratowi, który zawiadomił, że Komisja 

spotkała się 17 maja 2021 r. Na posiedzeniu Komisji Pan Burmistrz przedstawił informacje 
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o zaawansowaniu inwestycji na terenie Gminy Stryków, zostały zaopiniowane projekty 

uchwał na dzisiejszą sesję. 

 

Ad. pkt 17. Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica otworzył dyskusję w sprawach 

różnych. 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa poinformował o przejęciu od Zgierskiej 

Spółdzielni działki. Burmistrz zaproponowałem Zgierskiej Spółdzielni Mieszkaniowej 

przejęcie części działki gdzie przez lata znajdowało się składowisko węgla do kotłowni.  

Gmina Stryków podpisała umowę na 6 serduszek na korki. Zostaną ustawione na terenie 

Strykowa i na terenie Gminy Stryków.  

Burmistrz Strykowa mówił o uruchomieniu akcji budki dla owadów. Zakończeniu akcji 

przyjmowania wniosków na wymianę pieców. Ze złożonych wniosków wynika, aby zapewnić 

pełne dofinansowanie osobom, które złożyły te wnioski, potrzeba dołożyć około 85 000 zł.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica złożył wniosek do Komisji 

Uchwał i Wniosków, o następującej treści: od sierpnia przeprowadzanie sesji zwyczajnych 

Rady Miejskiej w Strykowie w ostatni czwartek każdego miesiąca. 

Radny Łukasz Orłowski prosił Radnych o zastanowienie się nad wyłączeniem nagrywania 

posiedzeń komisji stałych Rady Miejskiej w Strykowie ze względu na poruszanie trudnych 

tematów, również RODO.  

Radny Łukasz Orłowski zadał Panu Burmistrzowi następujące pytania: 

Jaką koncepcję ma Pan Burmistrz na zagospodarowanie terenu Bratoszewic 

(m. in. szkoła, internat)? 

Jak wygląda koncepcja dotycząca projektu „Budowa Centrum Rozwoju Strykowa” 

i czy będzie jakaś szersza dyskusja dotycząca ww. projektu? 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa odpowiedział Radnemu Orłowskiemu, że jeżeli 

chodzi o inwestora z terenu Bratoszewic, jest to spółka, która nabyła te tereny 

około 2 lata temu. Spółka w pierwszym etapie zakupiła pałac i działki wokół pałacu, 

następnie zakupiła około 230 hektarów ziemi. Inwestor od około roku remontuje pałac, podjął 

działania, które przyczynią się do odtworzenia pałacu. Wzdłuż drogi z Bratoszewic 

do Kalinowa spółka przewiduje inwestować w budownictwo mieszkaniowe. Pan Burmistrz 

dodał, że w miesiącu październiku lub listopadzie zasadne byłoby zorganizowanie 

wyjazdowego posiedzenia Komisji infrastruktury.      

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa odpowiadając na pytanie odnośnie koncepcji 

projektu pod nazwą „Budowa Centrum Rozwoju Strykowa” mówił, że w nowym kompleksie, 

w nowym miejscu nie będzie nic wycięte z wcześniejszego projektu, będzie dołożony obiekt 

kulturalny czyli Dom Kultury i biblioteka. Będzie znajdowało się przedszkole szacowane 

dla 200 dzieci, szkoła przeznaczona będzie dla 800 dzieci, Dom Kultury z biblioteką, hala 

sportowa nie mniejsza niż miała być w projekcie na motocrossie, 2 boiska piłkarskie, boiska 

wielofunkcyjne i boisko jako kort tenisowy. Oczywiście na jednym tylko i wyłącznie boisko 

piłkarskie, na drugim boisko piłkarskie z miejscem na stadionie przystosowanym i specjalnie 

wyposażonym w celu rozgrywania konkurencji lekkoatletycznych. Jedno boisko będzie 

oświetlone, będą też oświetlone boiska wielofunkcyjne. Będzie również odpowiednia ilość 

parkingów. Obiekt i wszystkie jego elementy wraz ze związanymi z nim urządzeniami 

i wyposażeniem należy   zbudować   w   sposób   zapewniający   spełnienie   wymagań   

dotyczących bezpieczeństwa: konstrukcji, pożarowego itp. Obiekt powinien być funkcjonalny 

i przyjazny dla użytkowników. Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa przypuszcza, 

że realne wbicie łopaty to 2023 rok. Uzyskanie pozwoleń wodnoprawnych, decyzji 

wojskowych, pozwoleń budowlanych i zrobienie dobrego projektu zajmie około półtora roku. 
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Burmistrz Strykowa mówił, że będziemy rozmawiać o systemie finansowania, trzeba się 

starać o środki zewnętrzne, czy z jakichś programów narodowych, czy Unii Europejskiej. 

Będziemy również rozmawiać o obligacjach, które póki co w Gminie Stryków jeszcze nigdy 

nie były wypuszczane, a inne samorządy z takiego wsparcia korzystają.  

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa powiedział, że dyskusja powinna dotyczyć 

nie tylko wizualnego wyglądu obiektu, lecz także możliwości finansowych. 

Pan Burmistrz mówił, że na koniec kadencji rozpoczniemy realizację dwóch dużych 

inwestycji: „Budowa Centrum Rozwoju Strykowa” i budowa nowej oczyszczalni ścieków dla 

aglomeracji Stryków. Realizowana jest mapa do celów projektowych dla terenu oczyszczalni 

i przyległego terenu, chcemy w końcu wyprowadzić kanalizację i dać możliwość podłączenia 

firmom: GLS czy Seko. Firmy te położone są prawie naprzeciw oczyszczalni ścieków, 

a od lat nie posiadają kanalizacji. 

Radny Pan Łukasz Orłowski wyraził swoje zadowolenie w związku z wypowiedzią 

Pana Burmistrza, że w nowym kompleksie pod nazwą „Budowa Centrum Rozwoju 

Strykowa”, w nowym miejscu nie będzie nic wycięte z wcześniejszego projektu, lecz będzie 

dołożone.   

Radny Orłowski zaproponował zrobienie ankiety wśród uczniów, co mogłoby się w niej 

zawierać poza siłownią, crossfitem, ścianką wspinaczkową. Wysłuchać propozycji 

mieszkańców odnośnie projektu pod nazwą „Budowa Centrum Rozwoju Strykowa” . 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa mówił, że w nowym obiekcie nie będzie torów 

do kręgli i nie będzie squasha, ale z miejsca i terenu nowego obiektu będą mogli korzystać  

kolarze, siatkarze, koszykarze, tenisiści, lekkoatleci. Prowadzone są rozmowy z Dyrektorami 

szkół w celu udoskonalenia projektu. W projekcie Domu Kultury zaplanowane są 2 sceny. 

Na tym terenie także jest przewidziana rezerwa na przyszłościowe wybudowanie basenu, 

ale to jest tylko póki co rezerwa gruntowa, łącznie z wyprowadzeniami odpowiednich sieci.  

Głos zabrał radny Pan Jarosław Włodarczyk powiedział, że jest zadowolony z lokalizacji 

kompleksu szkolno-sportowego i możliwości budowy basenu w przyszłości. Radny zapytał 

o wykaszanie poboczy, zgłosił potrzebę utwardzenia drogi gminnej w Kalinowie i ekspertyzę 

stanu technicznego mostu w Kalinowie. 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa w odniesieniu do zapytania 

radnego Włodarczyka powiedział, że koszenie poboczy zostało rozpoczęte, most w Kalinowie 

zostanie naprawiony, również zostanie naprawiony most w Cesarce. Drogi są na bieżąco 

w miarę możliwości remontowane. Pan Burmistrz podziękował za podjęcie uchwały 

dotyczącej zakupu sprzętu dla Jednostki Robót Publicznych w Strykowie. 

Radny Dariusz Dziewulski podziękował Panu Burmistrzowi za zakup pojemników 

na nakrętki w kształcie serca. Radny poinformował o potrzebie większej ilości miejsc 

parkingowych na osiedlu Stary Rynek w Strykowie. Zwrócił się z prośbą do Pana Burmistrza 

o rozmowę w tej sprawie z Prezesem Spółdzielni Mieszkaniowej. Radny zasugerował 

umieszczenie tablic z nazwami ulic na osiedlu Stary Rynek. 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa w odniesieniu do pytania radnego 

Dziewulskiego powiedział, że tablice z nazwami ulic są w opracowaniu. Jednostka Robót 

Publicznych będzie zajmowała się montażem tablic na terenie Strykowa i na terenach 

wiejskich w niedługim czasie. Burmistrz Witold Kosmowski powiedział, że są prowadzone 

rozmowy z Prezesem Spółdzielni odnośnie dodatkowego parkingu. 

Głos zabrał radny Pan Marek Gierat poinformował, że przy drodze powiatowej 

Gozdów-Feliksów w pasie drogowym znajduje się rów,  który jest regularnym wysypiskiem 

śmieci. Drzewa rosnące przy drodze powoli się przewracają na drogę. Nieprzejezdna jest 

droga powiatowa w miejscowości Pludwiny. W miejscowości Sadówka od Gozdowa 

stoi nowy znak informacyjny, ale pozostawiono słupek od starego znaku, który stanowi 

poważne zagrożenie dla większych pojazdów mijających się. Pani sołtys z  Sadówki zgłosiła 
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zalanie kontenerów po ulewnych deszczach. Radny Gierat wystąpił z prośbą o złożenie 

wniosku do Starostwa Powiatowego w Zgierzu o treści: udrożnienie rowów i przepustów 

w miejscowości Gozdów od posesji nr 12 do rowu przeciwpożarowego. Ponieważ przy 

każdym małym deszczu stoi woda na zakręcie i stanowi bardzo duże zagrożenie dla ruchu. 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa powiedział, że przekaże uwagi radnego 

do Starostwa Powiatowego w Zgierzu. Wystąpimy do Pana Starosty, żeby jego Wydział 

Drogownictwa objechał teren, usuną niepotrzebne słupki i wyrównał drogę. Burmistrz Witold 

Kosmowski oznajmił, że udostępni materiał, żeby omawianą drogę wyrównać i doprowadzić 

do przejezdności. Burmistrz poinformował, że wystąpił do Pana Starosty z prośbą 

o nawiązanie współpracy odnośnie usunięcia piachu  zalegającego na drogach powiatowych, 

którą możemy wykonać za odpłatnością 50000 zł. Tam gdzie znajdują się chodniki sprzątanie 

3 razy, gdzie chodników nie ma 2 razy sprzątanie. Odpowiedzi zwrotnej nie dostaliśmy. 

Po tym piśmie na terenie Strykowa pojawiła się zamiatarka i kilka ulic sprzątnięto, natomiast 

zapomniano, że drogą powiatową z chodnikiem jest ulica Kolejowa i ulica Wolska w 

Bratoszewicach, drogi w Koźlu i w Zelgoszczy. Burmistrz dodał, że sprzęt który został 

zakupiony sprawdza się, jakość sprzątania jest lepsza, szybsza. 

Radny Karol Sitek podziękował za wykoszenie traw na terenach Osiedla Wschód. Radny 

postawił wniosek formalny o treści: „przeprowadzenie konserwacji wszystkich placów zabaw 

wraz z wymianą piasku na terenie Gminy Stryków i wymianą piasku na całym placu zabaw 

nad zalewem.” 

Głos zabrał radny Wincenty Majchrzak poinformował, że Starostwo Powiatowe w Zgierzu 

Wydział Geodezji używa drona do prac pomiarowych. Mieszkańcy Gminy Stryków są 

zdezorientowani latającym dronem ponieważ, nie otrzymali powiadomienia o pracach 

pomiarowym takim urządzeniem. 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa w odniesieniu do wypowiedzi radnego 

Majchrzaka powiedział, że Geodezja wykonuje pomiary, czynności sprawdzające pod 

względem usytuowania poszczególnych budynków na mapach ewidencyjnych. Burmistrz 

poinformował, że wystąpi do Pana Starosty Bogdana Jaroty z prośbą o powiadamianie przed 

pomiarami, chociażby sołtysów danego terenu. 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa w odniesieniu do wniosku formalnego radnego 

Sitka powiedział, że zawsze wykonywane są naprawy. Sanepid jeździł po naszych placach 

zabaw, zostały pobrane próbki, w piaskownicach piach został powymieniany. Place zabaw na 

terenie Gminy Stryków zostały dopuszczone przez Sanepid do użytkowania. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał radnego Sitka, czy w 

związku z wyjaśnieniem Pana Burmistrza podtrzymuje złożony wniosek? 

Radny Karol odpowiedział, że podtrzymuje wniosek, ponieważ uważa, że place zabaw w 

Strykowie mają wiele do życzenia pod względem funkcjonalności. Radny dodał, że Skatepark 

również jest w złym stanie. 

Głos zabrał radny Łukasz Orłowski powiedział, że dostaje coraz więcej informacji, 

że skatepark jest niebezpieczny dla użytkowników. Radny dodał, że warto by było 

zastanowić się nad przeprojektowaniem, przerobieniem, wymianą tych urządzeń oraz nową 

nawierzchnią. Radny zadał pytanie czy nie moglibyśmy się zastanowić nad zamontowaniem 

barierek ochronnych przy obrzeżu zalewu na wysokości mniej więcej skateparku?  

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa w odniesieniu do wypowiedzi 

radnego Orłowskiego powiedział, że projektując nowe zagospodarowywanie zalewu trzeba 

zaprojektować, przeprojektować niektóre elementy placu zabaw oraz skateparku. 

Zaprojektować toaletę dla osób korzystających z placu zabaw w szczególności dla małych 

dzieci, ale także trzeba zrobić cywilizowana toaletę z drugiej strony żeby mogli korzystać 

z niej ludzie, którzy przyjeżdżają w okresie letnim. Strykowski Zalew miał bardzo duże 

obłożenie w okresie zimowym przez morsów, nie tylko strykowskich, również z okolicznych 
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miejscowości. Odnośnie barierek ochronnych Pan Burmistrz powiedział, że już w tamtej 

kadencji toczyła się dyskusja na ten temat. Pomysł zamontowania barierek ochronnych 

spotkał się z dużą krytyką ze strony wędkarzy ze względu na utrudniony dostęp do miejsc 

dla rekreacyjnego połowu ryb. Burmistrz przyznał, że tematy poruszone przez radnego 

są istotne i wymagają przedyskutowania.  

Radny Karol Sitek złożył wniosek formalny o następującej treści: „przekazanie radnym 

wykazu numerów działek własności Gminy na terenie miasta Strykowa” 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa w odniesieniu do wypowiedzi radnego Sitka 

powiedział, że działki są różne pod względem kształtu, powierzchni, najpierw trzeba się 

zapoznać z planem zagospodarowania przestrzennego. Pan Burmistrz dodał, że każdy 

z radnych uchwalając plan powinien się z nim zapoznać. Dyskusje prowadzone są w celu 

najlepszego zaprojektowania parkingów, ustawienia zabawek itp. Chcąc projektować 

i zagospodarować teren, trzeba uchwalić plan Strykowa w części A do którego było szereg 

uwag. Po uchwaleniu planu, będzie można zacząć projektować. Plan z 2005 roku 

nie uwzględnia zastosowania niektórych rozwiązań np. przebudowa parkingu obok Tesco, 

modernizacja kąpieliska i części rekreacyjnej. 

Głos zabrała radna Anna Ślęzak prosiła o interwencję na drodze nr 708 gdzie dochodzi 

do zanieczyszczenia jezdni przez jedną z firm mieszczącą się przy tej drodze. Pojazdy 

ciężarowe wyjeżdżając z terenu tej firmy pozostawiają na jezdni złogi błota i innych 

substancji, które są bardzo niebezpieczne dla użytkowników dróg. 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa powiedział, że sprawę zgłosiła już Pani sołtys 

z sołectwa Nowostawy Górne. Została podjęta interwencja w WIOŚ-u, który sprawuje nadzór 

nad ww. firmą. 

Głos zabrał radny Jarosław Włodarczyk podziękował Burmistrzowi Strykowa za oświetlenie, 

które zostało zamontowane przy drodze krajowej nr 14. Radny dodał, że ta inwestycja 

zwiększy bezpieczeństwo ruchu drogowego i pieszego. 

Radny Łukasz Orłowski zapytał Pana Burmistrza Strykowa czy skatepark będzie 

remontowany teraz doraźnie, żeby można było z niego korzystać? Czy zamykamy skatepark? 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa w odniesieniu do pytania radnego odpowiedział, 

że po sprawdzeniu stanu zabawek zostanie podjęta decyzja czy zabawki zostaną 

zdemontowane. Burmistrz Strykowa dodał, że za stan placu odpowiada Pan Dyrektor OKiR, 

miał podjąć działania naprawcze. 

 

Ad. pkt 18. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zaproponował sprawdzenie 

Kworum. Na podstawie odnotowanego kworum w programie e-Sesja, Przewodniczący 

stwierdził, że obrady są prawomocne. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poprosił 

Komisję Uchwał i Wniosków o przedstawienie protokołu. 

Komisja Uchwał i Wniosków w dniu 20 maja 2021 roku w składzie Karol Sitek,  

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat przyjęła następujące wnioski: 

 

Głosowano wniosek nr 1 w sprawie: 

Od miesiąca sierpnia przeprowadzanie sesji zwyczajnych Rady Miejskiej w Strykowie w 

ostatni czwartek każdego miesiąca. 

Wnioskodawca: Przewodniczący Rady Paweł Kasica 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Wincenty Majchrzak, 
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Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Anna 

Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Janeczko, Mateusz Słojewski 

 

Głosowano wniosek nr 2 w sprawie:  

Przeprowadzenie konserwacji wszystkich placów zabaw wraz z wymianą piasku na 

terenie Gminy Stryków i wymianą piasku na całym placu zabaw nad zalewem. 

Wnioskodawca: Radny Karol Sitek 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Dariusz Dziewulski, Wincenty Majchrzak, Karol Sitek, Jarosław Włodarczyk 

PRZECIW (6) 

Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Tadeusz Rosiński, 

Anna Ślęzak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marek Gierat, Damian Perek 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Janeczko, Mateusz Słojewski 

Wniosek nie uzyskał większości, a zatem nie został przyjęty. 
 

 

Głosowano wniosek nr 3  w sprawie: 

Przekazanie radnym wykazu numerów działek własności Gminy na terenie miasta 

Strykowa 

Wnioskodawca: Radny Karol Sitek 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Łukasz Orłowski, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Jarosław 

Włodarczyk 

PRZECIW (3) 

Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Damian Perek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Anna Ślęzak 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Janeczko, Mateusz Słojewski 

 

Głosowano wniosek nr 4 w sprawie: 

Udrożnienie rowu i przepustów w miejscowości Gozdów od posesji nr 12 do rowu 

przeciwpożarowego. 

Wnioskodawca: Radny Marek Gierat 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Wincenty Majchrzak, 
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Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Anna 

Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Janeczko, Mateusz Słojewski 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Paweł Kasica, Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, 

Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Anna Ślęzak, Jarosław 

Włodarczyk 

BRAK GŁOSU (1) 

Grzegorz Kozłowski 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Janeczko, Mateusz Słojewski 

 

 

Ad. pkt 19. Zamknięcie obrad. 

O godzinie 11:30 Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica, 

po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad, dokonał zamknięcia XXXV sesji Rady Miejskiej 

w Strykowie. 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Strykowie 

Paweł Kasica 

  

 

  

 
Przygotował(a): Anna Jóźwiak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


